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PROTOKÓŁ Nr 4/2016 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 14 kwietnia 2016 roku 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Jan Mazur       Przewodniczący Rady 

Budych Henryk     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Łukasz Szymański      Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

Jerzy Wolny      Przewodniczący Klubu Radnych GWS/ Wiceprzewodniczący Komisji 

               Rewizyjnej 

 

Nieobecny: 

Andrzej Budych     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Marcin Kumke        Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Maciej Szulc  Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu 

 Radnych FS 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Wiesław Czyczerski     Burmistrz Zbąszynka 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.10 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych członków Konwentu, omówił sprawy organizacyjne 

związane ze wspólnym posiedzeniem Komisji Stałych Rady i sesją. 

 

Następnie Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski wstępnie omówił projekty uchwał 

przygotowane na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  

Pozostając w temacie projektów uchwał Przewodniczący Rady  odniósł się do prośby Komisji 

Gospodarki i Budżetu i zapoznał członków Konwentu z informacją na temat wysokości 

dochodów z tytułu działalności sołeckiej. 

/Informacja o projektach uchwał oraz informacja o dochodach z tytułu działalności sołeckiej  

stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 

Członkowie Konwentu nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii. 
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Ad. 2 

 

W sprawach bieżących poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy 

Zbąszynek. Wśród poruszonych kwestii znalazł się przede wszystkim problem uciążliwości 

chlewni w Kosieczynie. (Burmistrz Zbąszynka zasugerował złożenie pisemnej interpelacji  

w przedmiotowym zakresie). 

Następnie Burmistrz Zbąszynka poinformował członków Konwentu o spotkaniu  

z Wicemarszałek Województwa, podczas którego podjęto wstępne ustalenia co do budowy 

ronda i remontu drogi nr 302 w Kosieczynie.  

Ponadto poruszono tematy związane z budową obwodnicy Kosieczyna, oświetleniem 

skrzyżowania na Bronikowie i  nasadzeniami zieleni w Zbąszynku. 

W podsumowaniu tej części posiedzenia poruszono również kwestie związane z  organizacją 

ruchu na Placu Dworcowym w Zbąszynku, remontem ul. Długiej oraz koncepcją ścieżek 

rowerowych na terenie Gminy. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady zapoznał członków Konwentu z korespondencją, która 

wpłynęła do biura Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


